
Hörja Byalag
Byastugan 2025-01-26

Protokoll fört vid ordinarie styrelsemöte

Närvarande: Jenny Anell
Patrik Nordgren
Mats Svensson
Peter Johansson
Henrik Hörgerud

§1. Ordförande Jenny Anell hälsade välkomna och förklarade mötet för öppnat.

§2. Dagordningen godkändes i sin nuvarande form

§3. Ekonomin är modest men stabil. 

      Inkomstbringande verksamhet diskuterades och Peter jobbar kontinuerligt med frågan.

§4. Komplettering av röjning i anslutning till broarna vid Hörjagården samt stigen därifrån och till
      Krommabron är inplanerat till den 12/4 09:00. Byalaget bjuder närvarande på Kaffe och korv. 

      Belysning av eken vid gångbron samt byte av belysningen i brovalvet är finansierat.
      Ytterligare försköning i anknytning till broarna diskuterades och förslag kommer tas fram.

      Angående planerna att få till stånd någon form av träningsanläggning på Åleden avvaktas  
      besked från Kommunen om det finns tomtmark som skulle kunna användas till ändamålet.
      Byalaget trycker för närvarande inte på då förutsättningarna på grund av kommunens
      ekonomiska läge verkar små.

      Busshållplats i Källstorp: Tillstånd från trafikverket inväntas.

      Kyrkorådet har svarat att de ska avhandla och återkomma gällande vårt förslag att öppna en
      obemannad butik där Församlingshemmet nu ligger.

§5. A, Som tidigare meddelats har beviljats 19 000 kr i bidrag för belysning vid GC-bron och i
                 brovalvet från Röke sparbanksstiftelse.

B, Samverkansmöte med övriga byalag i gamla Tyringe kommun har inte hållits sedan förra 
                 styrelsemötet.

C, Tyringe och Matteröds byalag är tillsammans med simklubben drivande i frågan om 
                 fortsatt öppethållande av badet på Tyrs Hov. Henrik kommer representera på nästa möte
                 som är inbokat den 30/1, kampviljan är god.



§6. Hemsidan uppdateras kontinuerligt och Henrik marknadsför detta på FB.
       Peter lägger upp Hörjakalendern på hemsidan. Behov av övergripande uppdatering konstateras.

§7. Facebook-sidan /-gruppen, Henrik försöker hålla uppe aktiviteten. 

§8. Åtgärdslistan diskuterades och ledamöternas åtkomst hanterades.

      Hörjakalendern uppdaterades

§9. Röjning vid broarna 12/4 och helst även till Krommabron, Henrik marknadsför, Peter samordnar

§10. Nästa möte blir den 23/3 19:00. Mats ordnar fika

§11. Ordförande Jenny Anell tackade för engagerat möte och förklarade det för avslutat.

______________________   _________________________
Ordf. Jenny Anell Sekr. Henrik Hörgerud

 


